
Interpelláció

Tárgy: Forsense szerződések

Tisztelt Polgármester Úr!

Már több alkalommal érdeklődtem az Önkormányzat Forsense Kft-vel kötött 
szerződéseiről.  Polgármester úr 2010 és 2014 között hét alkalommal kötött 
szerződést a társasággal 7,1 millió forint értékben rendelt valaki kutatásokat. 
A mai napig nem kaptam meg hivatalosan a megrendelt kutatásokat. A múlt 
héten amikor bent jártam a Hivatalban, hogy átvegyem az általam kért 
dokumentumokat, akkor csak a „kincstári” anyag volt meg, amit kérésemre 
lefénymásoltak volna, több, mint száz oldalról van szó. Nem kértem a 
fénymásolást, mert nem szeretnék erre papírt pazarolni, hanem azt kértem, hogy 
az anyagokat elektronikusan bocsássák a rendelkezésemre, ha másként nem 
megy scanneljék be az anyagokat. Ez a mai napig nem történt meg.  Arra is 
szeretnék magyarázatot kapni, hogy miért nincsenek fent ezek a közpénzből 
rendelt kutatások az Önkormányzat honlapján. A kérésemben az is szerepelt, 
hogy szeretném megkapni a megrendelőket, vagyis látni azokat a 
dokumentumokat amiben megrendelték ezeket. Szeretném tudni, hogy 
konkrétan ki és mit rendelt pontosan a Forsense Kft-től a hét kutatás esetében 
külön külön és mindezt kérem hivatalosan megrendelőkkel igazolják. Ahogy 
annak a dokumentációját is szeretném látni, amiben átvették a megrendelt 
anyagokat,  azaz pontosan mit adott át a Forsense Kft a hét szerződés 
esetében,mert csodálkoznék ha csak 7 összefoglaló képezte volna a megrendelés 
tárgyát. 
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